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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Valóban megvédik a nyugdíjasokat?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Koratavasszal óriási felháborodás követte a miniszterelnök és a tárca részér ől Orbán
Viktornak egy zártkörű rendezvényen elhangzott és a nyugdíjasokat érint ő kijelentései miatt.
A nyugdíjak reálértékérő l és annak megőrzésérő l értekezett a Fidesz elnöke, pontosan annak
ismeretében, hogy a Horn-kormány óta először a nyugdíjak vásárlóértéke 2007-ben 3,8%-kal
csökkent . Szabályos médiaháborút indítottak, mondván, hogy a svájci indexálás ú
nyugdíjemelés garantálja a reálérték meg őrzését . Gyurcsány Ferenc még október közepén i s
azt nyilatkozta, hogy nem engedjük a 13. havi nyugdíj elvételét . Mint kiderült ez sem vol t
igaz, hiszen Önök a költségvetést megalapozó törvényekben 31,8 milliárd forintot vettek el a
nyugdíjasoktól azzal, hogy 80 ezer forintban maximálták az ellátást. Továbbá
alkotmányossági kérdéseket is felvet, hogy a sajátjogon korhatár alatti öregségi
nyugdíjasoktól teljes egészében megvonják ezt a juttatást .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdéseim tehát a következők: Elfogadhatónak tartja-e a nyugdíjak vásárlóértékének
második éve tartó drámai csökkenését? Mivel indokolja a nyugdíjasok között i
diszkriminációt?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 17 .
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